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نائب رئیس مجلس شورای اسلامی: مشکلات متروی تبریز هفته آینده در تهران پیگیری می
شود

نائب رئیس اول مجلس شورای شهر گفت: موانع دریافت فاینانس خط دوم متروی شهر تبریز هفته آینده در تهران

بررسی می شود.

مسعود پزشکیان شامگاه شنبه در حاشیه نشست مسئولان، نمایندگان مجلس شورای اسلامی و
مدیران مرتبط استانی در خصوص آخرین وضعیت قطار شهری و بررسی موانع دریافت فاینانس
خط دوم متروی تبریز در گفتگو با خبرنگار شهریار اظهار کرد: در این جلسه مسائل و مشکلات
متروی شهری بررسی شد و مسئولان دولتی قول پیگیری صددرصد پرداخت های مترو را دادند.

وی افزود: پرداخت اوراق مشارکت و فاینانس خط دوم متروی تبریز هفته آینده دوشنبه با
حضور مسئولان وزارت کشور و بانک رفاه در تهران پیگیری می کنیم که امیدواریم این جلسه

نتیجه بخش باشد.
نماینده مردم تبریز، آذرشهر و اسکو در مجلس از عملکرد مسئولان قطار شهری تقدیر کرد و گفت:
همچنین مرحله نهایی خط اول متروی تبریز پیگیری می شود و در این مسیر هر کمکی از دست

مجلس بیاید، دریغ نخواهیم کرد.
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